

## 行程單

(航空公司訂位代號:6FQNWU)

請自行列印行程單並隨身攜帶，以確保旅程順利。

### 乘客

姓名	機票編號
LIN YING SIOU	695-2048369631
CHANG SHIH HUNG	695-2048369630
CHANG LI HONG	695-2048369629

### 航班詳情

時間	出發 / 抵達機場	航空公司	航班編號	艙等
2024年9月9日 07:55	桃園機場 T2			
2024年9月9日 12:25	成田國際機場 T1	長榮航空	BR184	經濟艙
<strong>行李額</strong>				
[託運行李] 每人1件，每件23公斤 每件3邊總和(長+寬+高)不可超過158CM。				
[手提行李] 每人1件，每件7公斤 每件尺寸不可超過56*36*23CM。				
2024年9月13日 14:25	成田國際機場 T1			
2024年9月13日 17:05	桃園機場 T2	長榮航空	BR197	經濟艙
<strong>行李額</strong>				
[託運行李] 每人1件，每件23公斤 每件3邊總和(長+寬+高)不可超過158CM。				
[手提行李] 每人1件，每件7公斤 每件尺寸不可超過56*36*23CM。				

### 重要資訊

- 在機場的各項登機手續中，乘客須出示購買機票時使用的個人身分證明文件，以及登機證或行程單。
- 機票必須按行程順序使用，否則航空公司有權拒絕旅客登機。如果旅客因違反航空公司政策及規定而未能登機，Trip.com恕不承擔任何責任。
- 我們建議您最晚於航班起飛前3小時抵達桃園機場，以確保您有足夠的時間辦理登機手續。

- 我們建議您最晚於航班起飛前 3小時 抵達 成田國際機場，以確保您有足夠的時間辦理登機手續。

## Itinerary

(Airline Booking Reference:6FQNWU)

We advise you print out your itinerary and take it with you to ensure your trip goes as smoothly as possible.

### Passengers

Name	Ticket Number
LIN YING SIOU	695-2048369631
CHANG SHIH HUNG	695-2048369630
CHANG LI HONG	695-2048369629

### Flight Details

Depart/Arrive Time	Departure/Arrival Airport	Airline	Flight No.	Class
07:55, September 9, 2024	Taiwan Taoyuan International Airport T2	EVA Air	BR184	Economy class
12:25, September 9, 2024	Narita International Airport T1			
<b>Baggage Allowance</b>				
[Checked Baggage] 1 piece(s) per person, 23kg for each piece. Total dimensions (length + width + height) of each piece cannot exceed 158CM.				
[Carry-on Baggage] 1 piece(s) per person, 7kg for each piece. Each piece cannot exceed 56*36*23CM in size.				
14:25, September 13, 2024	Narita International Airport T1			
17:05, September 13, 2024	Taiwan Taoyuan International Airport T2	EVA Air	BR197	Economy class
<b>Baggage Allowance</b>				
[Checked Baggage] 1 piece(s) per person, 23kg for each piece. Total dimensions (length + width + height) of each piece cannot exceed 158CM.				
[Carry-on Baggage] 1 piece(s) per person, 7kg for each piece. Each piece cannot exceed 56*36*23CM in size.				

### Important Information

- 1. During various procedures in the airport, passengers must provide the valid ID used to purchase their ticket. Their boarding pass or itinerary may also be required.

- 2. Please note that tickets must be used in the sequence set out in the itinerary, otherwise airlines reserve the right to refuse carriage. Trip.com bears no responsibility if passengers are unable to board a plane due to not complying with airline policies and regulations.
- We make the suggestion to arrive at Taiwan Taoyuan International Airport at least 3hr prior to departure to ensure you have enough time to check in.
- We make the suggestion to arrive at Narita International Airport at least 3hr prior to departure to ensure you have enough time to check in.